
Zápis č. 5/2008 

ze schůze představenstva Jihomoravské divize ČSTS 

Termín:  6.11.2008 – 19:00-21:30 

Místo:  Brno, Orlovna na Mendlově náměstí 

Přítomni: S. Chovančík, R. Kazda, L. Siegel, J. Továrek,  

M. Odstrčil 

Nepřítomni: --- 

Hosté:   p. V. Matoušek –DK JmD 

 

A. Podklady k jednání Prezidia - listopad 2008 

1. Žádost o „ostaršení“ páru Bureš – Pichalová – pro 

2. Výběrová řízení – 2. kolo – na vědomí 

3. Návrh rozpočtu 2009:  

- Odměny vítězům TL – nesrovnalosti u seniorů a ostatní; požadavek navýšení  

- Motivační prostředky na studium - vysvětlení 

- Státní sportovní reprezentace – požadavek navýšení 

- Sponzoři – 0,- – návrh pro Prezidium (VR) - získat manažera svazu s profesionální 

smlouvou 

- Přehodnotit význam STM „Žinkovy“ 

- Kde jsou příjmy z Doškol. seminářů? 

- Příspěvky KČ na rok 2009 – proč zvýšení, když není součástí DT – částka vhodná pro 

reprezentaci 

Představenstvo JmD opět (stejná situace jako před rokem) rozhodně nesouhlasí 

s předloženou formou Návrhu rozpočtu – naprosto nedostačující vysvětlení jednotlivých 

položek. 

4. TL – bonifikace – pro 

5. TL – počty soutěží – není důvod pro úpravy 

6. Padání tříd – návrh pro všechny třídy – pro (4/1/0) 

7. Platnost postupových bodů – pro 

8. Platnost postupových soutěží - pro 

9. Přihlašování na MČR – pro 

10. Dvořák – úhrada cest. nákladů na SP – ne (obecně ano pouze na MS, ME) 

11. TK Chvaletice – úhrada cest. nákladů na MS – ano 

12. Nasazování  párů na MČR – pro (4/1/0) – od r. 2010  

13. Pokud není postupová soutěž, budou platit pouze body, ne finale – pro 

 

 



B. Problém DT/ČSTS – na vědomí 

C. Reakce na zprávu Jednání lektorského sboru – sjednotit program Trenérských center 

D. Odstrčil připraví návrh příspěvků JmD na soustředění a termíny practisů JmD 

E. Kazda připraví návrh rozvoje soutěžní činnosti v kraji  

 

Zapsal: R. Kazda 

 


